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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   47/2015 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   399/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 29η  Οκτωβρίου 2015, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 47η/2015 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 51292/23-10-2015, 

σε ορθή επανάληψη, πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη, οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 395 απόφαση), 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) 

Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος, 5) Πολίτης Δημήτριος, 6) Φάβας Γεώργιος και 
7) Φαββατάς Δημήτριος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 398 απόφαση).  

 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα, το τακτικό μέλος κ. Νιάρχος Αναστάσιος.  

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων «ΑΛΛΑΓΗ 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 

ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

Σύσταση επιτροπής για τη χορήγηση υποτροφιών κληροδοτήματος «ΑΝΔΡΕΑΣ 
ΓΚΡΕΤΣΑΣ». 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 51381/26-10-2015 εισήγηση του Εντεταλμένου Δημοτικού Συμβούλου σε 
θέματα Δημοτικής Περιουσίας κ. Φάβα έχει αναλυτικά ως εξής:  
 

ΘΕΜΑ: Σύσταση επιτροπής για υποτροφίες κληροδοτήματος «Ανδρέα Γκρέτσα» 

 Συν. Η Διαθήκη του Διαθέτη 
 

  Έχοντας υπόψη: 

1. Tην ιδιόγραφη διαθήκη του Ανδρέα Γκρέτσα του Ιωάννη που δημοσιεύθηκε με το αριθ.   
2836 /27-09-1991 πρακτικό του Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών 

 

             Ο Ανδρέας Γκρέτσας του Ιωάννη με την από 27-04-1977 ιδιόγραφη διαθήκη του 
που δημοσιεύτηκε με το αριθ. 2836/27-09-1991 πρακτικό του Μονομελούς Πρωτοδικείου 
Αθηνών, άφησε την επικαρπία της ακίνητης και κινητής περιουσίας του στη σύζυγό του 
Παναγιώτα-Πόπη Γκρέτσα το γένος Δαραμπάρη, που απεβίωσε στις 10-03-1995, ενώ μετά το 
θάνατο  της συζύγου του , η ακίνητη περιουσία του δωρητή περιήλθε  αρχικά στο δημοτικό 
σχολείο Αλωνίων και κατόπιν στον Καλλικρατικό Δήμο Καλαμάτας , έτσι ώστε από την 
αξιοποίηση αυτής να ενισχύονται οικονομικά οι αριστεύσαντες μαθητές της γενέτειράς του.  
                 
Με βάση τα παραπάνω:  
         

                                            Ε Ι Σ Η Γ Ο Υ Μ Α Σ Τ Ε 

Την σύσταση επιτροπής αποτελούμενης από α) Πρόεδρος Επιτροπής ο Εντεταλμένος 
Δημοτικός Σύμβουλος για θέματα Δημοτικής περιουσίας κ. Φάβας Γεώργιος β) μέλη ο Δ/ντής 
του Δημοτικού Σχολείου Αρφαρών, ο Δ/ντής του Δημοτικού Σχολείου Άριος, ο Πρόεδρος της 
Τοπικής Ενότητας Αλωνιών, η Δ/ντρια Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας κα Ηλιοπούλου 
Γεωργία και γ) γραμματέας της επιτροπής η κα Παγάνη Αναστασία, προϊσταμένη του 
τμήματος περιουσίας Δήμου Καλαμάτας. 

 
Η Επιτροπή θα έχει σκοπό την παροχή υποτροφιών στους έχοντες έφεση στα 

γράμματα, μαθητές δημοτικών σχολείων που διαμένουν στα Αλώνια και φοιτούν στα 
Δημοτικά σχολεία της περιοχής, διανέμοντας το ποσό των 800 ευρώ ετησίως από τα έσοδα 
του κληροδοτήματος. 

 

 Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 «ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 
 Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

 ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 
Η εισήγηση του εντεταλμένου δημοτικού συμβούλου κ. Φάβα, καθώς και η διαλογική 
συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος έχουν αναλυτικά ως εξής:  
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Για να ρυθμιστούν οι υποτροφίες για το Κληροδότημα «Ανδρέα Γκρέτσα», έπρεπε 
να συσταθεί μία Επιτροπή, η οποία συστήνεται και στην οποία συμμετέχουν ένας 

δημοτικός σύμβουλος, ο υποφαινόμενος ως εντεταλμένος του Τμήματος Δημοτικής 
Περιουσίας, οι δύο Διευθυντές των Σχολείων Άριος και Αρφαρών, όπου πηγαίνουν τα παιδιά 
στο Δημοτικό από τα Αλώνια και, επίσης, ο Πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου εκεί των 
Αλωνίων και η κα Παγάνη, η Προϊσταμένη του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας ως 
Γραμματέας.  
Αυτή είναι η Επιτροπή η οποία θα αποτελείται και θα μαζεύει τα παιδιά, τα οποία έχουν έφεση 
στα γράμματα, όπως ακριβώς αναφέρει ο διαθέτης στη βούλησή του, προκειμένου να 
λαμβάνουν το ποσό των 800 ευρώ ετησίως, να μοιράζονται, δηλαδή, το ποσό των 800 ευρώ 
ετησίως.  
Τα έσοδα του Κληροδοτήματος ετησίως είναι 1.800 ευρώ και αφού αφαιρέσουμε το φόρο, ο 
οποίος καταβάλλεται πλέον προς το Δημόσιο, παραμένουν περίπου 1.300 ευρώ και περίπου 
100-150 ευρώ, είναι κάποιες αγγελίες σε εφημερίδες, που σχετίζονται με τα απολογιστικά 
στοιχεία του Ιδρύματος. Άρα, το ποσό των 800 ευρώ πιστεύουμε ότι είναι ικανοποιητικό, για 
να δίδεται στους μαθητές οι οποίοι έχουν έφεση εις τα γράμματα, έτσι όπως ορίζει και ο 
διαθέτης.  

 
Να προσθέσω ότι στην Επιτροπή συμμετέχει και η Διευθύντρια Οικονομικών 
του Δήμου Καλαμάτας, η κα Ηλιοπούλου Γεωργία.  

 
Συγνώμη, μου διέφυγε.  

 
Και να σας βοηθήσω λίγο, ότι το Δημοτικό Σχολείο των Αλωνίων δεν 
υφίσταται, δεν υπάρχει Δημοτικό Σχολείο Αλωνίων, γι’ αυτό και επειδή το έχει 

από έλεγχο που έχει κάνει και ο κ. Φάβας αλλά και ο Πρόεδρος φοιτούν στα δύο, στα 
Αρφαρά και στον Άρι.  

 
Άρι και Αρφαρά. Αυτή την περίοδο φοιτούν μόνο στον Άρι, επειδή έχω κάνει 
έρευνα, βάζουμε και τα Αρφαρά όμως, γιατί είναι πλησίον και μπορεί να γίνει. 

Προϋπόθεση είναι να διαμένουν στα Αλώνια, να διαμένουν και να έχουν έφεση στα 
γράμματα. Αυτή ακριβώς είναι η βούληση του διαθέτη.  
Συγνώμη, κ. Πρόεδρε. Επειδή ξέχασα κάτι, επειδή λειτουργεί και στο Πλατύ Δημοτικό Σχολείο 
και πολύ σωστά ο κ. Μπασακίδης, μου το υπενθύμισε εδώ  πέρα, να συμπληρώσουμε στην 
εισήγηση να είναι σε περίπτωση ……  

 
Ο Διευθυντής να πάει γενικά.  
 

Ο Διευθυντής όπου φοιτούν παιδιά, που διαμένουν στα Αλώνια. Να 
τροποποιήσουμε έτσι. Οι Διευθυντές των Σχολείων σε περίπτωση που φοιτούν 

παιδιά ..… 
 
…….. όπου κατάγονται και διαμένουν στα Αλώνια.   
 

Ακριβώς. Πολύ σωστά, κ. Πρόεδρε.  
 
Ναι, κ. Αντωνόπουλε.  

 
Εγώ θέλω να κάνω μια συνολική τοποθέτηση, αλλά θέλω να πω το 
εξής: Μήπως είναι καλύτερα να γράψετε ότι επειδή ο διαθέτης είχε πει 

για τα Αλώνια να πείτε το πλησιέστερο αφού δεν υπάρχουν σήμερα τα Αλώνια, δεν 
λειτουργούν σαν Σχολείο, το πλησιέστερο σήμερα στα Αλώνια Σχολείο ποιο είναι; Το λέω 
αυτό, γιατί βάζουμε πολλά σχολεία μέσα …..…  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Όχι. Αυτή τη στιγμή, να σας διευκολύνω, κ. Αντωνόπουλε ……  

 
Μισό λεπτάκι. Εσείς είπατε ότι πάνε και σε άλλα σχολεία τα παιδιά, άρα 
βάζουμε και αυτά. Δεν είπατε;  

 
Όχι, όχι. Να σας διευκολύνω. Τα δημοτικά σχολεία που λειτουργούν στη Δημοτική 
Ενότητα του Άριος είναι του Άριος μόνο, αλλά επειδή πηγαίνουν, ίσως να 

πηγαίνουν στο μέλλον και στο Πλατύ που είναι δίπλα ή στα Αρφαρά, γι’ αυτό το λόγο 
βάζουμε αυτά τα Δημοτικά.  
Έτσι ακριβώς μάλλον όπως το διατύπωσε ο κ. Πρόεδρος ήταν το σωστό, οι Διευθυντές των 
Σχολείων που πηγαίνουν τα παιδιά που διαμένουν.  

 
Το ίδιο αντιλήφθηκα και εγώ. Αυτό που λέτε. Και λέω το εξής: Μπορεί 
ένα παιδί αύριο το πρωί να πάει σε ένα σχολείο της Καλαμάτας για 

κάποιο λόγο ή σε ένα άλλο σχολείο ........  
 
ΦΩΝΗ: ………… (δεν ακούγεται)  

 
Μισό λεπτό. Θα βάλουμε και το σχολείο αυτό; Γι’ αυτό θα έλεγα να 
είναι ή το πλησιέστερο σχολείο σε αυτό που έχει βάλει ο διαθέτης, 

δηλαδή, στα Αλώνια παράδειγμα, ποιο είναι το πλησιέστερο σχολείο, για να μην ξεφύγει το 
θέμα και επιλέξουμε πολλά κτλ.  
Και το άλλο που ήθελα να πω, κ. Πρόεδρε, είναι το εξής: Για να κλείσουμε το θέμα αυτό, να 
πω δυο λόγια. Μπορώ να τοποθετηθώ και να κλείσω το θέμα ή να …..…;  
 
ΦΩΝΗ: ……… (δεν ακούγεται)  

 
Ήθελα να πω, λοιπόν, το εξής:  
Επειδή η διαδικασία αυτή με τους διαθέτες όσον αφορά τις υποτροφίες 

είναι πολλαπλές στο Δήμο Καλαμάτας, προτείνω να υπάρχει μία κεντρική, ας το πούμε έτσι, 
επιτροπή ή και υπηρεσία αν θέλετε, που θα διαχειρίζεται αυτό το θέμα και να έχει εις γνώσιν 
όλες τις υποτροφίες, ώστε όταν γίνεται αυτή η προκήρυξη, λέμε τώρα, ξεκινάει ο διαθέτης με 
1.800 ευρώ και φτάνουν τελικά στα παιδιά τα 800, για λόγους αντικειμενικούς που πρέπει να 
τα πληρώσουμε.  
Λοιπόν, όλα αυτά. Αν εμείς, είχαμε, λοιπόν, μία κεντρική υπηρεσία και είχαμε προκήρυξη για 
τις υποτροφίες αυτές, όλες αυτές που υπάρχουν στο Δήμο Καλαμάτας για τους μαθητές, δεν 
θα είχαμε κάνει μία διακήρυξη και θα είχαμε πολύ λιγότερα χρήματα στα έξοδά μας, άρα τα 
παιδιά θα παίρνανε πολλά παραπάνω χρήματα και όλοι θα γνωρίζανε ποιες είναι οι 
υποτροφίες, πού, πώς, τι κτλ; Γιατί τώρα, ας πούμε, λειτουργούμε επιτροπές, προσέξτε, 
κουράζουμε και τις υπηρεσίες, προσέξτε, κουράζουμε και τις υπηρεσίες να φτιάχνουμε 
επιτροπές, επιτροπές από δω, επιτροπές από κει, φεύγουνε και πιο πολλά χρήματα, ενώ 
μπορούμε, κ. Πρόεδρε, να έχουμε μία επιτροπή, θα το πούμε και στο Δημοτικό Συμβούλιο 
αυτό, η οποία να χειρίζεται όλες αυτές τις υποτροφίες και να ξέρει ο κάθε δημότης της 
Καλαμάτας, ανάλογα πού είναι και τι δικαιούται, ποιες είναι οι υποτροφίες και τι μπορεί να 
κάνει. Και μία προκήρυξη.  
Νομίζω ότι αυτό μπορεί να λειτουργήσει και ο Δήμος θα έχει πολλαπλά οφέλη, αλλά κυρίως 
θα έχουν οφέλη τα παιδιά, όλοι αυτοί οι οποίοι εισηγούνται. Εμείς αυτή την πρόταση 
θεωρούμε ότι πρέπει να την σκεφτείτε, για να μην μιλάμε κάθε φορά επιμέρους.  
Ευχαριστώ.  

 
Απλά να πω, συγνώμη, για να απαντήσω…  
 

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Εμείς πιστεύουμε ότι πρέπει αυτή η Επιτροπή, να προτείνει στην Οικονομική 
Επιτροπή και για το ύψος εάν αυτό είναι το ποσό, που βάζει σήμερα η 

εισήγηση, να το προτείνει η Επιτροπή. Αυτό λέμε. Να το προτείνει η Επιτροπή στην 
Οικονομική Επιτροπή.  

 
Λοιπόν, κοιτάξτε να δείτε. Η Επιτροπή, η εκάστοτε Επιτροπή, δεν είναι δυνατόν να 
γνωρίζει τα οικονομικά του Κληροδοτήματος. Η Επιτροπή ……..…  

 
Εσείς θα τις τα προσκομίσετε και με βάση αυτά …..…  
 

Ακούστε με λίγο, ακούστε με λίγο. Ακούστε, το ποσό, επειδή δεν μιλάμε τώρα για 
τρομερά νούμερα, συζητάμε ότι εισπράττει 1.800 ευρώ το χρόνο από ενοίκια και 

αφαιρούμενο του φόρου εισοδήματος και του ΕΝΦΙΑ και 150 ευρώ περίπου, που κοστίζουν 
τα έξοδα δημοσιότητας του ισολογισμού κτλ., μένουν αυτά τα χρήματα. Τι άλλο περισσότερο 
είναι; Νομίζω είναι ηλίου φαεινότερο.    

 
Ολοκληρώσαμε. Ψηφοφορία. Δεν νομίζω ότι είναι θέμα να συζητάμε τώρα.  

 
Εμείς προτείνουμε, ένα μέλος ακόμα της Επιτροπής, να υποδειχθεί με βάση 
την εντοπιότητα από τις μειοψηφίες. Ένα στέλεχος ή κάποιος ο οποίος ……   

 
Να μπει στην επιτροπή κάποιος από τις μειοψηφίες;  
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Ναι, κάποιος ο οποίος ….. 
 
Εντάξει, δεν έχουμε πλειοψηφία. Ένα άτομο συμμετέχει και από μας. Δεν 
συμμετέχει …… Ένα άτομο μόνο.  

 
Ως εντεταλμένος είμαι.  

 
Και ένας από τις μειοψηφίες. Με εντοπιότητα, με κοινή συναίνεση.   
 

Συμμετέχει και ο Πρόεδρος της Κοινότητας.  
 

Είναι ο Πρόεδρος της Κοινότητας, είμαι εγώ, η κα Ηλιοπούλου η Διευθύντρια 
Οικονομικών και οι δάσκαλοι των Δημοτικών Σχολείων και η κα Παγάνη ως 

Γραμματέας.  
 
Ως η εισήγηση.  
Η πλειοψηφία ΥΠΕΡ.  

 
Εμείς ΛΕΥΚΟ, προτείνουμε τη δικιά μας πρόταση.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ.  
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική Επιτροπή των Κληροδοτημάτων του 
Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της  διαλογικής συζήτησης αφού λαμβάνει υπόψη της την παραπάνω εισήγηση 
και τις αναφερόμενες σ’ αυτήν διατάξεις, μειοψηφούντος του κ. Μπεχράκη ο οποίος δηλώνει 
ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία,  
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   6

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 
 
I. Εγκρίνει τη σύσταση επιτροπής, για τη χορήγηση υποτροφιών του 

κληροδοτήματος «ΑΝΔΡΕΑΣ ΓΚΡΕΤΣΑΣ», αποτελούμενη από τους παρακάτω:  

 τον Εντεταλμένο Δημοτικό Σύμβουλο για θέματα δημοτικής περιουσίας  κ. 
Φάβα Γεώργιο, ως Πρόεδρο της εν λόγω Επιτροπής  

 τους Διευθυντές των Δημοτικών Σχολείων στα οποία φοιτούν παιδιά που 
διαμένουν στην Τοπική Κοινότητα Αλωνίων,  

 τον Εκπρόσωπο της Τοπικής Κοινότητας Αλωνίων και   

 τη Δ/ντρια Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας κα Ηλιοπούλου Γεωργία.  

Γραμματέας της επιτροπής ορίζεται η Προϊσταμένη του Τμήματος Δημοτικής 
Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του 
Δήμου Καλαμάτας κα Παγάνη Αναστασία. 
 

II. Η Επιτροπή θα έχει σκοπό την παροχή υποτροφιών στους έχοντες έφεση στα 
γράμματα, μαθητές δημοτικών σχολείων που διαμένουν στα Αλώνια και 
φοιτούν στα Δημοτικά σχολεία της περιοχής, διανέμοντας το ποσό των 800 
ευρώ ετησίως από τα έσοδα του κληροδοτήματος «ΑΝΔΡΕΑΣ ΓΚΡΕΤΣΑΣ». 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπεχράκης Σταμάτης 

  4. Μπουζιάνης Παύλος  

  5. Πολίτης Δημήτριος 

  6. Φάβας Γεώργιος 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα 5 Νοεμβρίου 2015 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 


